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Okolice „bramy Krakowa" - rejon ulic Konopnickiej i Monte Cassino były tematem dyskusji radnych,

mieszkańców i urzędników podczas posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony

Środowiska.

Oprócz tego wydano pozytywną opinię dla projektu budżetu Miasta Krakowa na rok 2014 w

zakresie merytorycznego działania komisji oraz w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej

Miasta Krakowa i Programu ochrony środowiska przed hałasem dla Miasta Krakowa na lata

2014-2018.

Dyskusja nad projektem uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego obszaru ''Monte Cassino-Konopnickiej" wywołała dyskusję i szereg pytań.

– Musimy chronić porządek przy ul. Konopnickiej, chronić ład przestrzenny w całej okolicy –

mówiła Elżbieta Koterba, Zastępca Prezydenta ds. Rozwoju Miasta Krakowa. Radni pytali o 

okoliczne budowy, wpływ Centrum Konferencyjnego ICE Kraków na okolicę i tereny zielone.

Polemizowali ze sobą właściciele parceli w tej okolicy, których interesy w kwestii zabudowy są

rozbieżne. Komisja wydała pozytywną opinię.
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